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Dragi 2onči lovaj momenat sam obavjedten,da je Ma.rodna banka navo-

dnu primila službene sugestije,da skole ove godine WIREBAJU pre-

Ci na Pravilnik.nego da se imadu financirati po starom i to do 

kraja o.g.OVa vijest je kako vidim SVQ zaintereeirane vriu obrado-

vala...it čuo saw i tu,da je svaka dkola izradila prijedloge za Pra-

vilnik iz svojih aspekatakje na stolu Odjela za dkolstvo ležalo 

desetak preraznih Pravilnikal koje nisu stilizirali pravnici,već 

dkolnici.Navodno se sugestije tiču samo dko1stva.0 kulturi nije 

govura.Ja ou svakako eutra alorati u banku,da vidim o čemu SQ radi. 

Tvoje informacije radi javijam,da sam prekjuČer bio u Osijeku i 

tu zbog Pravilnika.Tamusmji muzej radi na tum poslu VQ0 mjesecima. 

Fa moj upit kako stoje,reOe rai drug Iknil,gotovu rezignirano,da 

poslijednu verziju moraju podvr6i izvjesnim promijenuma.Nakon toga 

poslat ue rni kopiju na uvid. 

Možda znate Vi nedto vi6e ? 

Upravo me nazvala i drugarica Herčik.i biblioteke su u tedkom 

položaju.Od nikuda stru6ne pomool.,Blicherwurmi moraju se sticajem 

prilika baviti visokim pravničkim pitanjima i stilizacijama,a ni-

kada nisu siusali jurisprudencije itd.I ona je načula o dkolama. 

bi SQ u Rep.sekretarijatu mogib ishoditi isto,dto je 

dozvoljeno akolama,za nade kulturne ustanove.0 medjuvremenu saznat 

LQ1110 iskustva muzeja koji rade na principima raspodjele,pa bismo 

onda 1.1.1965.ev.mogli prijeć;i na n,Jvi sistem. 

Danas me "obradovala " jod jodna novina.Opoina uvodi novi doprinos 

.za koridtenje i uredjivanju gradskog zemlji6ta.2o,razumi3e se, 

pogadja i nas,jer muzej koristi gradsko zeraijiste,a Wulturne i 
prosvjetne ustanove prema č1.31 Odiuke u nacrtu nisu oplobodjeue 

tog doprinosa.AII SU ZATO OSLOBODJffik NOG011iaNA IGRALlaA.Ta čo-

vjek doista vise nelo2,e nidta da kaže. 

Ja sam stavio služboni prigovor,koji je podpisao predsjednik 

naseg 3av3eta. 

A sad jos čekamo uvodjenje DVOJNOG knjigovudstva,da bude sve 
jos kompliciranije.Potroit uemo dotacijicu za osobne 

honorarne rashodel 

Optimizam 4m-k jos nije napustio! Tvoj odani 

p.s.Gruber je bio ozbiljno 
obolio.Saa mu je bolje. 


